
By- og Boligudvalget

Til: Ministeren for by, bolig og landdistrikter

Dato: 26. maj 2015

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

BYB alm. del

Samrådsspørgsmål A
Ministeren bedes ud fra et bosætningsperspektiv redegøre for, hvad et IC-tog-
stop i Langeskov forventes at kunne bidrage med i forhold til udvikling i kom-
munerne i og omkring Kerteminde?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jane Heitmann (V).

På udvalgets vegne

Mette Reissmann
formand
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